
Zápis z jednání OsV Třešňovka – horní Hlouška 

 

Termín jednání: 14. 6. 2022 od 19:00 hod. 

 

Přítomní: Martin Běhounek, Lukáš Rudolfský, Věra Žáčková 

Omluveni: Markéta Přinosilová, Romana Beránková, Jiří Beránek 

Za MěÚ Kutná Hora: Silvia Doušová 

 

Zeleň a mobiliář - Osadní výbor žádá harmonogram s konkrétními termíny výsadby stromů a 

vybudování mlatové cesty a osazení mobiliáře dle dokumentace pro územní rozhodnutí (jak 

bylo prezentováno na jednání v Dačického domě dne 8. 11. 2021 – OsV + obyvatelé + MěÚ + 

U.T.C.) 

 

Dotaz na technické oddělení MěÚ, zda již udělili souhlas s umístěním herních dětských prvků 

a mobiliáře (lavičky, koše) na Třešňovce 

 

Termín zahájení výstavby chodníku Gruntecká – o výstavbě chodníku se hovoří již minimálně 

od roku 2019 a neustále se jeho vybudování odsouvá 

 

V jakém stádiu je vybudování chodníku (na straně u zahrádek) a následně přechodu na ulici 

Kaňkovská z ulice Hrušňová do zahrádek. Jedná se o propojení oblasti Třešňovky a Šipší, 

zejména cesta do ZŠ J. Palacha. 

 

Kontejnerová stání, měla být uskutečněna schůzka s U.T.C. p. Pajer a Město KH –  navýšení 

počtu, kultivace místa kolem kontejnerů - dosud žádná změna,            

 

Nebezpečný přechod pro chodce v ulici Československých legionářů, silnice (objezdovka) 

přerušuje ulici Hloušeckou, zde jsou 2 jízdní pruhy a jeden odbočovací. Požadavek OsV např. 

umístění značek s blikajícím výstražným oranžovým světlem upozorňující na přechod, nebo 

navrhnout jiné řešení, které zlepší bezpečnost chodců na tomto přechodu 


